
Protokoll fra møte i Jevnaker BTKs valgkomité  

tirsdag 21. juni 2022 i Jevnaker Bordtennishall 

 

Til stede: Yngve Midtfjell og Lene Døhlen-Jacobsen 

Referent:  Yngve Midtfjell 

 

 

Olof Götestam har valgt å tre ut av Jevnaker BTKs valgkomité. 

 

Valgkomiteen har kontaktet mange medlemmer i Jevnaker BTK for å finne kandidater til neste års 

styre, samt kasserer og medlemmer av en kontrollkomité. 

 

Konklusjon etter 1. møte: 

 

I alt har 6 personer meldt sitt kandidatur til et styre for 2023. 5 menn og 1 kvinne. 

 

Vi har ikke fått spurt alle medlemmer, men konsentrert oss om de som har et aktivt forhold til 

klubben, enten som aktiv forelder, aktiv bordtennispiller, eller på andre måter aktivt medlem. 

Vi har også konsentrert kandidatutspørringen om personer som vi mener vil bidra positivt til 

klubbens framtid og utvikling, med tanken om en breddeklubb som prioritet. 

 

Vi mener derfor at grunnlaget for å sikre et nytt styre for neste år er lagt. 

 

Hvor mange av det nye styrets medlemmer som vil være på valg igjen om 1. år og hvor mange som vil 

være på valg om 2 år, er ennå ikke endelig bestemt, men vi har en viss klarhet. 

 

Kasserer/regnskap: 

 

Vi har fått et positivt svar fra ett medlem vedrørende funksjonen som regnskapsfører. Vi vurderer å 

foreslå et styre der lederen også innehar kasserervervet med regnskaps- og budsjettansvaret. 

 

I denne forbindelse har vi fått positivt svar fra to medlemmer som vil innngå i kontrollkomiteen. 

 

Valgkomiteen har også til hensikt å sikre nye folk til utarbeidelsen av eventuell ny hjemmeside, 

eventuelt også å få overført nåværende Facebook-gruppe til "Jevnaker bordtennisklubb".  

Dette ligger litt fram i tid, og dialog med/eventuelt støtte fra Thomas Møller. 

 

 

 

 

 

Jevnaker, 21. juni 2022 

v/Yngve Midtfjell (referent) 


